
AMMiC announcement 
 
 
2022 Spring Lay Leader Training Course (Cantonese) 
Course: Survey of OT Theology (CGST Sunday school resources)  
Instructor: Dr. Stephen See King Lee (video recording) 
Tutor: Nona Leung 
Format: Online ZOOM classes, Cantonese only (no interpretation provided) 
Date/Time: 8 classes, Thu 7:30-9:30 PM, Mar 10 to May 5 (no class Apr 14) 
 
This course is jointly organized by AMMiC and Good Shepherd Vancouver, using teaching resources 
provided by Hong Kong China Graduate School of Theology with small group studies. AMMiC Lay 
Training aims at equipping lay leaders and parishioners discerning to serve as vocational deacons with a 
solid foundation of the bible, theology, church ministry and spiritual formation. Details can be found on 
ammic.ca website.  
 
(1) Registration by email to conference@ammic.ca, subject “OT2022”, give English and Chinese name of 
each registrant in the email content. 
(2) $10 each registrant (to support AMMiC technical controller) 
 
 
 
2022 年春季領袖培訓課程 
科目：舊約神學淺說（中神延 SUN 之道） 
講師：李思敬博士（影片講授） 

導師：梁唐  琦師母  

模式：粵語講授（不設傳譯），在 ZOOM 平台網上進行 

日期/時間：3 月 10 日至 5 月 5 日(4 月 14 日停課)，共 8 堂，星期四晚 7:30-9:30 
 
加拿大聖公會亞裔及多元文化事工 AMMiC 展開領袖培訓，旨在裝備信徒領袖，及有意察驗作終

身會吏的教友，在聖經神學、教會事工、靈命塑造各方面打好基礎。詳情瀏覽網址 ammic.ca。 
本年度春季聯合溫哥華聖公會牧愛堂，採用香港中國神學研究院「延 SUN 之道」教學材料，配合

小組研習，互相砥礪。 
 
(1)報名：電郵至 conference@ammic.ca, 郵件主題「OT2022」,內容注明報讀人中英文姓名（若多

位家庭成員共用電郵信箱，需列明每位報讀者） 

(2)費用：每位 10 元（支持 AMMiC 技術控制員費用） 
 
 
 
 


